
1/18 

 

 

 

       PROCES-VERBAL 

 privind lucrările şedinţei extraordinare  

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată de îndată  

pentru data de 01 martie 2022, ora 1400 

Nr. 6  din data de 30.03.2022 

 

 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul Sectorului 

1, prin Dispoziţia nr. 865/28.02.2022, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanța 

de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, coroborat 

cu art. 133 alin. (2), lit. a), art.134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și art.135 din actul normativ mai sus-menționat, 

cu următorul proiect de Ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general centralizat al subdiviziunii administrativ-

teritoriale Sectorul 1 al Municipiului București  pe anul 2022 (K2-018/01.02.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al 

Sectorului 1, doamna Lavinia Ionescu, 25 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre 

care 17 consilieri au fost prezenți online, respectiv: domnul Marian-Aurelian Bârgău, domnul Alberto-

Iosif Caraian, domnul Viorel-Daniel Chirvasă, domnul Laurențiu Drăgușin, doamna Alina-Cristina 

Grigorescu, doamna Iulia-Luminița Halaț, doamna Raluca-Nicoleta Haliț, doamna Oana Iacob, domnul 

Florea Iordan, domnul Geanin-Georgian Jurubiță,  doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu, domnul 

Adrian-Viorel Oianu, doamna Daniela Popa, doamna Ruxandra-Eugenia Regalia, daomnul Remus-

Cătălin Șerban, domnul Cristian-Adrian Tudose și domnul Daniel Țîră. La exercitarea votului pentru 

ordinea de zi au fost prezenți din online și domnul Dinu-Nicolae Gheorghe, respectiv domnul Oliver-

Leon Păiuși.  

         Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-a realizat în 
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scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul Tehnică 

Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 28.02.2022, invitaţia la şedinţă 

precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin intermediul 

serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali documentația 

proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului document. 

Convocatorul, înregistrat sub nr. 865/28.02.2022, precum și proiectul de hotărâre pus în dezbatere în 

ședință a fost adus la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul instituţiei.  

În data de 01.03.2022, conform prevederilor legale aplicabile, s-a transmis către consilierii locali 

propunerea de suplimentare a ordinii de zi a ședinței extraordinare convocată de îndată pentru data de 

01.03.2022, precum și documentațiile aferente, aceste documente fiind aduse la cunoştinţă publică prin 

afişare la sediul şi pe site-ul instituţiei.  

 

Ordine de zi suplimentară: 

S1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea folosirii fondului de rezerva bugetară din bugetul  

general centralizat al subdiviziunii administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti  

pentru finanţarea cheltuielilor de cazare, materiale igienico-sanitare, hrană, îngrijire medicală a 

refugiatilor din Ucraina, precum şi pentru finanţarea unor cheltuieli ale comunităţilor care sunt 

implicate direct ȋn primirea refugiaţilor (K2-047/01.03.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

 La ședință au mai participat alături de consilierii locali, doamna  Clotilde-Marie-Brigitte Armand 

- Primarul Sectorului 1, domnul Marius Petre – directorul Direcției Management Economic. 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Bună ziua! Vă rog să luați loc. Bine 

ați venit la ședința extraordinară, convocată de îndată  de Primarul Sectorului 1 al Muncipiului București 

prin Dispoziția nr. 865 din 28 februarie 2022, cu respectarea tuturor procedurilor legale și comunicarea 

către consilierii locali a materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică și prin 

publicare pe site-ul instituției. În conformitate cu prevederile art. 243 alin. (1) lit. j) din Ordonanța de 

Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, am să efectuez acum apelul nominal al consilierilor locali în ordinea alfabetică, după cum 

urmează: domnul Bârgău Marian-Aurelian? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Prezent. Vă mulțumesc. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian Alberto- Iosif! 
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Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Cășvean Cătălina! 

Doamna Cătălina Cășvean: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă Viorel-Daniel! 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel-Constantin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu!  

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe Dinu-Nicolae!  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-Cristina!  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia-Luminița!  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent. Mulțumesc. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Haliț Raluca-Nicoleta!  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana!  

Doamna Oana Iacob (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea!  

Domnul Florea Iordan (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță Geanin-Georgian!  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Miloș-Olteanu Iuliana-

Dorina! 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu Andrei-Cristian!  

Doamna Otilia Sorete-Arbre: Vine imediat. Este prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian-Viorel! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (online): Prezent.  
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan!  

Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Păiuși Oliver-Leon! Domnul 

Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al  Sectorului 1: -.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Popa Daniela!  

Doamna Daniela Popa: Prezentă.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumim. Doamna Porumb 

Ramona! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1: Prezentă.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Regalia Ruxandra-Eugenia!  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan-Niculae!  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Șerban Remus-Cătălin! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Tudose Cristian-Adrian! 

Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel! 

Domnul Daniel Țîră (online): Prezent. Mulțumesc. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și domnul Vicol Ned. 

Domnul Ned Vicol: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu Andrei-Cristian! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe Dinu-Nicolae! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Păiuși! 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Așadar, având în vedere prezența 

unui număr de 24 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în funcție, constat îndeplinite 

prevederile art.137 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 

privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a acestei ședințe extraordinare. Din motive 

tehnice, având în vedere durata dezbaterilor, procesele-verbale ale ședințelor desfășurate în 7 februarie, 

11 februarie și 18 februarie 2022 sunt încă în fază de elaborare și vă vor fi propuse pentru aprobare la 

ședința următoare. Domnule Președinte, vă predau lucrările ședinței. Constat și prezența domnului 

consilier Nicolaescu Andrei-Cristian. Domnul Nicolaescu, prezent? 

Domnul Nicolaescu Andrei-Cristian: Prezent! Mulțumesc! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumesc! Atunci rectific. 

Cvorumul acestei ședințe este de 25 de consilieri, din numărul total de 27 de consilieri. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Bună ziua tuturor! Deși 

suntem mai puțini în sală, aș vrea totuși să ne ridicăm. Îi rog și pe cei de acasă să păstrăm un moment 

de liniște pentru victimele războiului din Ucraina. Un moment de reculegere și de liniște, vă rog! 

Presoanele prezente  păstrează un moment de reculegere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă mulțumesc frumos! Dacă avem 

consilieri locali înainte de ordinea de zi care doresc să ia cuvântul pe anumite subiecte... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnule Președinte! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: ...sau doamna Primar... 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Bună ziua tuturor! Nu o să pot 

să stau la dezbaterile de astăzi. Sunt convocată, de fapt, la Primăria Generală, la primul AGA al 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară, adică ADI. Ar fi primul AGA și e un lucru bun. Vom putea, 

în sfârșit, să ne coordonăm mai bine pe partea de gestionare a deșeurilor la nivel de București. Ședința 

de astăzi am convocat-o pentru că suntem într-o situație de criză și avem nevoie de sprijinul tuturor 

pentru a face față. Cum știți, eram gata deja din weekend, dar astă noapte au ajuns în centrele noastre 

deja pregătite un număr de 632 de refugiați. Suntem, cred, singurul sector unde au venit refugiații 

deocamdată. Sunt încă 151 care sunt  în alte cămine din sectorul 1 și va trebui să acordăm sprijin și 

pentru   aceștia. Avem un număr total de aproximativ 850 de persoane care la ora actuală au nevoie de 

noi. Am făcut deja un Comitet Local de Situații de Urgență pentru a putea organiza corect lucrurile. Toți 

colegii noștri sunt mobilizați și  de la Poliția Locală, bineînțeles, și de Primărie, de la aparatul nostru, 

bineînțeles, de la Piețe, de la DGASPC, de la Caraiman, de la Nazarcea. Toată lumea știe ce are de făcut. 

Fiecare centru are un responsabil de la Poliția Locală, un responsabil de la DGASPC, avem pentru toate 

centrele un responsabil, pe partea de voluntari, de servicii medicale, pe partea de DGASPC. Primele 

porții de mâncare sunt livrate deja. Oricum, în perioadele normale, ca să spun așa, livrăm 3.000 de porții 

pe zi, acum o să avem câteva mii suplimentare. Ne ocupăm de ele. Singura problemă e că nu putem să 

reducem porțiile celorlalți, ceea ce înseamnă că trebuie să avem sprijin la nivel de buget. Trebuie să 
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cumpărăm mâncare suplimentară, trebuie să cumpărăm pastă de dinți, obiectele de igienă de bază și 

pentru asta sunt generate niște cheltuieli. Cum știți, bugetul nu a fost votat până acum, ceea ce înseamnă 

că avem la dispoziția noastră 1/12 din rezerva de anul trecut. Rezerva de anul trecut era de 500.000 lei. 

Asta a fost în 2021, 500.000 lei, ceea ce înseamnă că putem să cheltuim în fiecare lună 1/12 din 500.000 

lei, adică patruzeci și ceva de mii de lei lunar. V-am spus că acum avem 850 de persoane, știu că vor 

ajunge și mai multe persoane. O să ajungem rapid la peste 1000. 1000 de persoane x 3 mese pe zi x 

spunem, 10 lei/masă  face 30.000 lei zilnic. Avem nevoie de un buget ca să nu depindem de bugetul de 

anul trecut, 1/12 de anul trecut, da? Avem nevoie de un buget ca să putem face față cheltuielilor generate 

de  criza umanitară în care ne aflăm. Asta este pe partea de buget și mă bazez pe voi. O să discutați. Îl 

aveți aici și pe domnul director care va explica că asta e situația. O avem pe doamna Secretar General 

care este în legătură cu Prefectura. Trebuie, împreună, să deblocăm bugetul ca să putem să gestionăm 

oamenii care au nevoie de noi. Pentru informația dumneavoastră, cei care sunt acum în căminele, în 

sălile noastre de sport, sunt studenți. Sunt în tranzit. Nu sunt de naționalitate ucraineană. Sunt, în general, 

indieni, la ora actuală. Sunt eu personal în legătură cu Ambasada Indiei . Studenții sunt ținuți la curent 

cu ce se întâmplă. De fapt, sunt niște zboruri speciale care trebuie să plece  spre India. Vor rămâne la 

noi, probabil, între două și patru zile, până ce totul  este pus la punct. Sunt, cum v-am spus, ținuți la 

curent și gestionăm situația și pe partea asta. Orice întrebare pe care o aveți, nu ezitați să mi-o adresați. 

Sunt la dispoziția dumneavoastră. Dacă sunt câteva întrebări chiar acum, le-aș lua și apoi aș pleca. 

Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Doamna Primar! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Andrian Tudose (online): Doamna Primar, am rugămintea ... vă mulțumesc... am 

rugămintea... (sonorizare defectuoasă) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose... Domnul Tudose, dacă 

ne auziți! Nu vă auzim bine! Nu vă auzim bine! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Eu vă aud! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Știu! Știu! Dar noi aici în sală nu vă 

auzim deloc bine 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Am înțeles. Da, rugămintea este către doamna Primar. 

Dacă tot se duce la capitală la ședința ADI-ului să obțină și  Statutul final al ADI-ului și să ni-l arate și 

nouă. Este solicitarea pe care am avut-o și ... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Înțelegem că este ceva despre ADI, dar 

să știți că nu înțelegem.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): E vorba de statutul ADI-ului.... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă puteți ... Domnule Tudose...  
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Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Solicităm doamnei Primar... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: ... vă rugăm să scrieți, fie mie pe 

WhatsApp, fie doamnei Secretar și o să citim ceea ce doreați. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Da, Ok. Bine. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Tudose... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Am înțeles, am înțeles. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul Tudose, țin cont de tot 

feedback-ul pe care mi l-ați dat și toate comentariile și notele pe care mi le-ați dat. Voi ține cont. Și am 

ținut cont în trecut și în ședința pe care o să o am acum, știți? Știu ce vreți să spuneți, știu care este grija 

dumneavoastră și țin cont de acest lucru. Ca să revin la subiectul anterior pentru care am provocat această 

ședință, vreau să vin cu încă câteva informații. Orice cetățean care știe să ofere ajutor, voluntariat, orice 

formă de sprijin, vă rog să îl îndrumați către Poliția Locală. Avem un call-center acolo, am suplimentat 

numărul de linii. În mod normal n-ar trebui să sune ocupat. Dacă sună ocupat, vă rog să-mi spuneți mie, 

pentru că înseamnă că chiar e o criză mare. Avem acum 15 linii la Poliția Locală. Poliția Locală este 

informată în timp real cu tot ce se întâmplă, poate să vă dea informații despre ce se întâmplă și va nota 

fiecare ofertă de sprijin și o să revenim către cei care oferă. Cei care vor să ne ofere niște bunuri de 

primă necesitate, alimente neperisabile, haine, trebuie să specifice dacă sunt haine noi sau haine deja 

folosite și, bineînțeles, într-o stare bună, pot să se ducă în Piața Amzei. În Piața Amzei este acolo un 

centru  de colectare, de depozitare. Nu ezitați să vă duceți acolo. Dacă sunt niște cetățeni care sunt în 

contact cu niște ucrainieni sau niște refugiați, niște persoane care vin din Ucraina și nu știu ce să facă, 

iarăși, sună la Poliția Locală. Ei știu foarte bine cum să îndrume în acest caz. Deja am primit multe 

apeluri de genul acesta și le-am gestionat. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa (online): Mă auziți? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă puteți vorbi mai aproape de 

microfon... 

Doamna Daniela Popa (online): Încerc. Cred că cuvintele definitorii pentru această perioadă sunt 

solidaritate și pace. Trebuie să depunem toate eforturile acolo unde este util și posibil. Să acționăm cu 

responsabilitate. Majoritatea colegilor mei sunt acum pe teren și oferă sprijin și ajutor pentru refugiați. 

Ne implicăm în limitele atribuțiilor noastre și, mai ales, ne implicăm omenește. Astăzi sărbătorim și 

Mărțișorul care, în tradiția românească, simbolizează renașterea și vremea schimbării. Haideți să fim 

solidari! Grupul PSD este pentru acordarea acestui sprijin din fondul de rezervă pentru cei care au nevoie 

în aceste condiții de criză. Vom vota pentru. Haideți să fim cât mai pragmatici. Toată lumea e pe teren. 

Toți ne implicăm. Haideți să votăm! Să trecem la vot! Și sunt  bine venite aceste ședințe online în aceste 

condiții de criză, pentru că mulți suntem ba pe teren, ba unii s-au mai și îmbolnăvit. Haideți să trecem 

la vot! Vă mulțumim. Vă rog, la vot! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! A intrat și domnul Oliver 

Păiuși între timp. Și, colegii de la Tehnic, înțeleg că domnul Dinu Gheorghe nu poate să se conecteze. 

Încearcă, dar nu-i merge link-ul. Ok, dacă mai are altcineva... dacă nu, să mergem către votarea ordinii 

de zi și după aceea suplimentara. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Mulțumesc mult.  O dezbatere 

frumoasă și mă bazez pe votul dumneavoastră. Merci. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Îmi permiteți să spun și eu ceva, doamna Primar, vă 

rog mult? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Regalia! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Aș dori, la unitățile școlare...nu, nu, nu trebuia să vă 

așezați! Aș dori la unitățile școlare unde se depun ajutoare pentru refugiați să dublați paza, dacă se poate, 

pe perioada zilelor acestora în care oamenii vin să aducă diferite produse. Gândiți-vă la o soluție! 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Sigur! Doamna consilier, am 

fost eu personal în fiecare centru. Lucrurile sunt bine ținute. Aveți dreptate, așa o să facem. Să știți că 

persoanele pe care le primim acum sunt de bună calitate și nu reprezintă niciun fel de risc pentru elevii 

noștri. Dar vom suplimenta paza. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Eu știu asta... Doar pe perioada asta. Vă mulțumesc 

mult. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși a ieșit din 

nou, nu? Îl așteptăm când poate. Ok. Haideți să votăm ordinea de zi. O să întreb în online. Domnul 

Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Cășvean… poate 

în sală. Domnul Chirvasă? 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  Domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Putem să dăm și volumul 

mai jos! Domnul Gheorghe nu s-a conectat între timp…  Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț?  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (vot online): Pentru. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Iacob?  

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Iordan?  

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Jurubiță?  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși  s-a întors? 

Nu încă. Domnul Podaru este în sală. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Gheorghe, cum 

votați ordinea de zi? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? Domnul 

Șerban? Nu este. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Țîră? 

Domnul Daniel Țîră (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Vicol este în sală. 

Ok. Deci avem domnii Șerban și Păiuși care nu sunt prezenți la votul ordinii de zi… Domnul Păiuși, 

cum votați ordinea de zi? Domnul Păiuși, ne auziți? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru. Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Deci este și domnul Păiuși. 

Domnul Șerban nu este prezent în acest moment. Ok. Deci avem 26 de consilieri locali prezenți la 
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momentul votării ordinii de zi…. Dacă pot să văd și eu ecranul… Mulțumesc. Deci, avem unanimitate 

voturi pentru. Ordinea de zi a fost adoptată. 

ORDINEA DE ZI A FOST APROBATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 26 de consilieri 

locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Acum votăm ordinea suplimentară. 

Domnul Bârgău, cum votați ordinea de zi suplimentară? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Chirvasă? 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (vot online): Pentru. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț?  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (vot online): Pentru. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob?  

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Iordan?  

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Jurubiță?  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Puteți vota și în sală. Domnul 

Păiuși? Domnul Păiuși?  Nu este momentan. Domnul Podaru?... este în sală. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Șerban a venit 

între timp? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: A venit și domnul Șerban între timp. 

Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Țîră? 

Domnul Daniel Țîră (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Vicol? Mă 

scuzați, este în sală. Revenim la domnul Păiuși. Nu este domnul Păiuși la acest moment. În sală am 

votat. Deci avem 26 de consilieri locali prezenți cu vot pentru. Ordinea de zi suplimentară a fost 

adoptată. 

SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI A FOST APROBATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – 

din 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am primit și de la domnul Tudose o 

informare, spre știința Direcției Tehnice și Juridice, către Primăria Capitalei, către domnul Primar 

General, despre ADI. Dânsul explică aici mai mult și spune, cu privire la solicitarea formulată în 

susținerea aceleia, le aduce la cunoștință următoarele:  Conform Statutului ADI aprobat de Consiliul 

Local al Sectorului 1 București din care fac parte în calitate de consilier prin Hotărârea nr. 

198/23.09.2021, Statutul se redactează și se semnează în opt exemplare, fiecare asociat urmând să 

primească un exemplar din acesta. Primăria Sectorului 1 București nu este în posesia unui exemplar 

semnat din Statutul ADI, depus împreună cu cererea de constituire a acesteia, conform răspunsului său 

nr. 1237/25.02.2022, atașat, ADI nou înființat are sediul în Primăria Generală, iar Primarul General 

este președintele Consiliului Director, cel care reprezintă ADI. Vă solicit pentru celeritate comunicarea 

înscrisurilor solicitate prin poștă electronică la adresa de email a domnului consilier Tudose. Ok. Avem 

în sală pe doamna Porumb. Doamna Porumb, vă rog! 
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1:  Bună ziua tuturor!  Domnule Președinte. 

Ținând cont de  proiectul și de urgență în care ne aflăm legat de fondul de rezervă, cu privire la proiectul 

aflat pe ordinea de zi suplimentară și prin faptul că fiecare dintre noi își dorește ca acest sprijin să vină 

într-un timp cât mai scurt pentru persoanele care se află în acest moment în această situație dificilă, aș 

dori să propun consilierilor locali să votăm în primul rând acest proiect pentru folosirea fondului de 

rezervă pentru persoanele care vin din Ucraina în momentul respectiv și apoi să trecem la discuția pe 

proiectul pe buget. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Supun la vot propunerea 

doamnei Viceprimar Porumb. În sală, prin ridicarea mâinii. Cine este pentru inversarea proiectelor? Deci 

vom lua mai întâi proiectul K2-047 ca prim proiect. Cine este pentru în sală? Bun. Deci în sală avem 8 

voturi pentru, toți consilierii din sală. Domnul Bârgău, cum votați pentru propunerea doamnei Porumb? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Chirvasă? 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (vot online): Pentru.  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin, pentru. 

Domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț?  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? Doamna 

Haliț?   

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (vot online): M-auziți? Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, mulțumim. Doamna Iacob?  

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Iordan?  

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Jurubiță?  
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Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online): Pentru. Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru. Mulțumesc frumos.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Șerban?  

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și domnul Țîră? 

Domnul Daniel Țîră (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  La acest vot avem toți cei 

27 de consilieri locali prezenți. Votul a fost în unanimitate pentru. 

Propunerea ca proiectul K2-047 aflat pe ordinea de zi suplimentară să fie discutat ca prim punct al 

ședinței a fost  aprobată cu unanimitate de voturi – din 27 de consilieri locali prezenți în momentul 

votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Deci modificăm ordinea. Primul proiect 

discutat este proiectul K2-047. Voi da citire proiectului: 

S1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea folosirii fondului de rezervă bugetară din bugetul  

general centralizat al subdiviziunii administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului 

Bucuresti  pentru finanţarea cheltuielilor de cazare, materiale igienico-sanitare, hrană, 

îngrijire medicală a refugiaților din Ucraina, precum şi pentru finanţarea unor cheltuieli ale 

comunităţilor care sunt implicate direct ȋn primirea refugiaţilor (K2-047/01.03.2022) 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere înainte 

de a vota proiectul? Înțeleg că avem avizele pe proiect.  

Doamna Daniela Popa (online): (sonorizare defectuoasă)... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Președinte a Comisiei juridice, 

doamna Haliț, dacă puteți să menționați încă o dată că proiectul a fost avizat în comisie.. 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Proiectul a fost discutat în ședința convocată astăzi pe 

WhatsApp. Am trimis și procesul-verbal către Secretariat împreună cu avizul. Toți membrii comisiei au 

fost de acord. Avizul a fost favorabil, cu 5 voturi pentru, zero abțineri, zero împotrivă. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mulțumim frumos. Doamna 

Popa, doreați să spuneți ceva? 

Doamna Daniela Popa (online): Da, doar ca o completare. Să avem în vedere Ordonanța de urgență 

aprobată în data de  27 februarie privind acordarea de sprijin și asistență umanitară de către statul român 

cetățenilor străini sau apatrizilor aflați în situații deosebite, proveniți din zona conflictului armat din 

Ucraina care se acordă  de către statul român, prin Inspectoratul General pentru Situații de Urgență. Vă 

mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, mulțumim, doamna Popa. Așa este. 

Guvernul a dat duminică OUG 15/2022 în care spune foarte clar că bugetul  pentru toate cheltuielile 

despre care vorbim, pentru toate cheltuielile necesare pentru refugiați, pentru apatrizii care circulă, 

migranții care circulă înapoi către țările lor, banii se vor lua de ISU, de la Inspectoratul pentru Situații 

de Urgență. Tot ei se vor ocupa, împreună cu comitetele pentru situații de urgență, inclusiv cel din 

București, inclusiv pentru aceste locuri din sectorul 1, se vor ocupa de partea financiară și această 

administrare. Mai sunt și acolo cîteva lucruri care probabil  se vor adăuga la Ordonanță, anumite 

cheltuieli. Este foarte bine că și noi facem în plus față de acele lucruri, dacă va fi nevoie, acest proiect 

de hotărâre de consiliu local. Dar important de știut e că, în principal, Guvernul e cel care alocă fondurile 

bugetare pentru refugiați, conform Ordonanței de urgență de acum două zile. Și, de asemenea, a deciziei 

de ieri a Comitetului pentru Situații de Urgență a Municipiului București. Ok. Dacă nu mai sunt alte 

puncte de vedere, mergem către vot. Domnul Bârgău, cum votați proiectul? Domnul Bârgău?... Domnul 

Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Puteți vota și în sală. Domnul 

Chirvasă? 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Pentru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț?  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț?    

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (vot online):  Pentru. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob?  

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Iordan?  

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Jurubiță?  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru.   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Podaru? Mă scuzați, 

este în sală. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și  doamna Porumb tot în sală. Doamna 

Regalia?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Șerban?  

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Țîră? 

Domnul Daniel Țîră (vot online): Pentru. Mulțumesc. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  Revenim la domnul Bârgău. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. Pentru. Îmi cer scuze. Nu mi-a funcționat 

microfonul. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnule Bârgău. Dacă pot 

să văd și eu ecranul. Mulțumim. Avem unanimitate voturi pentru. Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 27 de consilieri 

locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă avem alte declarații pe mai 

departe… Dacă nu, o să spun și eu din partea grupului PNL, din punctul nostru de vedere încă mai este 

nevoie de dialog pe partea de buget, considerăm că încă nu a intrat în legalitate. Așteptăm și răspunsuri 

de la Curtea de Conturi. Noi suntem disponibili, bineînțeles, în secunda în care intră în legalitate să  

venim și să discutăm și să votăm acest buget. Vă mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa: Păi atunci haideți să se convoace o ședință ulterioară să discutăm bugetul în 

condiții de pace, ca să spun așa.   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, doamna Popa. Până la acel 

moment grupul PNL va ieși din sală. 

Consilierii locali ai grupului PNL prezenți în sala de ședință părăsesc sala. 

 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Având în vedere declarația 

Președintelui de ședință, sunt nevoită să reiau prezența pentru a verifica cvorumul ședinței. Așadar, 

domnul Bârgău Marian-Aurelian? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian Alberto- Iosif! 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Cășvean Cătălina! 

Doamna Cătălina Cășvean: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă Viorel-Daniel! 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (online): - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel-Constantin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: -  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu!  

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent. Prezent. 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe Dinu-Nicolae!  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-Cristina!  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia-Luminița!  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Haliț Raluca-Nicoleta!  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (online): -  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana!  

Doamna Oana Iacob (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea!  

Domnul Florea Iordan (online): - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță Geanin-Georgian!  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Miloș-Olteanu Iuliana-

Dorina! 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu Andrei-Cristian! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Prezent. Aș vrea să se consemneze că domnul Ciungu, 

Președintele de ședință, a spus că grupul PNL iese din ședință și au ieșit doamna Popa, domnul Tudose, 

domnul Chirvasă, domnul Jurubiță, deci, nu știu... cred că sunt tot de la PNL și dânșii… 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian-Viorel! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: -  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan!  

Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent, bineînțeles. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Păiuși Oliver-Leon!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al  Sectorului 1: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan-Niculae!  

Domnul Dan-Niculae Podaru: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Popa Daniela!  
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Doamna Daniela Popa: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al  Sectorului 1: -  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Regalia Ruxandra-Eugenia!  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Șerban Remus-Cătălin! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Tudose Cristian-Adrian! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel! 

Domnul Daniel Țîră (online): - 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned! 

Domnul Ned Vicol: Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Având în vedere prezența  a 12 

consilieri locali din numărul total de 27 de consilieri ai Consiliului Local, constat că nu mai sunt 

îndeplinite condițiile art. 137 alin. (1) din Codul administrativ, respectiv cu privire la cvorumul necesar 

pentru continuarea acestei ședințe, motiv pentru care voi declara eu această ședință închisă. Vă 

mulțumesc pentru prezență și vă doresc o zi bună. La revedere. 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,    SECRETAR GENERAL, 

   Daniel-Constantin Ciungu           Lavinia Ionescu 
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